
 

 
 

Referat fra DIALOGMØTE  
Videomøte via Microsoft Teams 
Onsdag 10.01.2024 
Kl 19:30 – 21:30 
 
Antall deltagere: 33  
 
Til stede: 

Claus Ryste  NSF, Sportsjef  
Einar Witteveen NSF, Utdanning og bredde  
Stefan Havnelid Johnsen NSF, Ettervekst/rekruttering  
Erika Tøsse NSF, Partneransvarlig  
Marit Gjerland NSF, Anlegg  
Ola Evjen NSF, Leder Alpinkomiteen  
Nora Sofie D. Brun NSF, Alpinkolitten Ikke til stede 
Roar Karlsen  NSF, Alpinkomiteen  
Unni Forshaug  NSF, Alpinkomiteen  
Tonje Tangerud  NSF, Alpinkomiteen  
Dagfinn Neteland  NSF, Alpinkomiteen Ikke til stede 
   
Skikretser: Representert ved:  
Agder og Rogaland Thomas Liland-Vik 

Henning Vik, skiklubbutvikler 
Petter Furseth, Adm.sjef 

 

Akershus Martin Synstad Andersen  
Buskerud Connie Hagen 

Liv Høgli, Adm.sjef 
 

Finnmark Jeanette Emdal   
Jonas Karlsbekk, skiklubbutvikler 

 

Hedmark  Jon Busterud  
Hordaland Knut Kettermann 

Bernt Rusten, Adm. sjef 
 

Møre og Romsdal Liv Inger Ryste (AK Hordaland)  
Nordland  Siri-Elise S. Bjørgaas 

Stine Wikre, skiklubbutvikler 
Mona Myrland 

 

Nord-Trøndelag Vegar Wold 
Vilde Austad, skiklubbutvikler 
Bjørn Bruvoll, Adm.sjef 

 

Oppland Jørn Tore Linberg 
Marianne Myklebust, skiklubbutvikler 

Ikke til stede 

Oslo Marianne Hoel 
Tove Andresen, skiklubbutvikler 
Tommy Rovelstad, Adm.sjef 

 

Sogn og Fjordane Roger Ellingsund 
Melanie Hetkamp-Andersen 

 

Sør-Trøndelag Kjetil Aagesen  
Troms Stig Eggen Hermansen   
Vestfold og Telemark Kjetil Aarnes  



 

 
 

Einar Aabrekk 
Christopher Fevang, adm.sjef 

Østfold John Egil Måleng  
 
 
Agenda 
 

1. Kort status og generell info ved Ola Evjen og Claus Ryste. 
Leder i Alpinkomiteen, Ola Evjen ønsket velkommen til Dialogmøte. 
Claus orienterte om status sport per januar 2024.  
Ingen kommentarer eller merknader fremkom i møtet. 

 
Stefan Havnelid Johnsen orienterte om følgende:  

 Jenteprosjekt: Status skisamlinger, fartstrening, barmark og kultur samt kommende 
konkurranser i utlandet.  

 Fartsprosjekt: Gjennomføring av samlinger på Juvass, Kvitfjell, Fartsuken på Hafjell i uke 
4 og i Røldal 1.- 5. mai. 

 Breddesamling: U14-U16 
 Internasjonale barnerenn U14/16: Litt kritikk at disse rennene er lagt til ulike 

arrangørsteder. 
 YOG (U18): Det er besluttet å ikke å reise med deltagere grunnet lang reise, oppholdet vil 

være over en lengre periode og mindre skimuligheter. 
 Uttak til JR VM, foretas etter FIS-lista som publiseres den 16. januar 2024. 

Uttakskriterier er publisert på www.nsf.no 
Det er ønskelig å delta med så mange som mulig iht. kvotene: 8 men + 8 women. 

 
Tildeling finaler 2025 – tildeles på Vårmøte 2024 
Telenorlekene: Sogndal 
Hovedlandsrennet: 
NM, mulig nye arrangører eventuelt fast rullering av eksisterende NM-arrangører. 

 Kvalik Barnerenn Wyller, her vil det bli testing av fluor og vi ber alle om å dele denne 
informasjonen. Husk å rens skiene, se informasjon om renseprosess på nettsiden; 
https://www.skiforbundet.no/fagportal/fluornsf/ 

 Positivt at det arrangeres ulike fartsaktiviteter for U14/U16. Sist helg var det over 100 
påmeldte på Fartssamling i Harstad, Deltagere primært fra Nordland Skikrets og Troms 
Skikrets. 

 
2. Hver krets presenterer kort status årets sesong, fra sin krets vedr: 
 Aktivitet,  
 Rekruttering 
 Skirenn 
 Skiklubbutviklere effekt 
 Telenorkarusellen 

 
Skikrets Navn Status rekruttering, skirenn, effekt 

skiklubbutviklere, Telenorkarusellen 
Agder og 
Rogaland 

Thomas Liland-Vik 
Henning Vik (skiklubb) 

7 klubber 
Samling på ski gjennomført  
Rekruttering – Telenorkarusellen 
Gjennomført 2. renn 



 

 
 

Fartssamling på Hovden 
Stor avstand i kretsen, kun helgerenn 
Få U16-utøvere går videre etter aldersbestemt  

Akershus Martin Synstad Andersen Stor krets og medlemsmasse. 
Gjennomfører 35 terminfestede renn 
Det er stor aktivitet og god hjelp av skiklubbutvikleren. 
Når skiklubbutvikleren kommer fra annen idrett, prøver 
vi at det personer fra alpinmiljøet sammen med 
skiklubbutvikleren under klubbaktiviteter. 
Rangeringsrenn SG etter breddesaling fart på Hafjell i 
samarbeid med Lillehammer og Innlandet, kretsen har 
ikke tilgang på bakke for fart. 
Arbeider mye med prosjekt «Varingkollen 2030». NSF  
NSF støtter opp om at dette skal bli et regionalanlegg. 
Idrettsregistrering – en del klubber registrerer ikke 
medlemmer og vi har satt av ressurser til å bistå 
klubbene med dette i februar/mars for å få dette på 
plass. 
Ny strategiplan er under arbeid stort fokus på 
rekruttering, ski for alle, anlegg/arrangement. 
Kurs TD planlegges. 

Buskerud Connie Hagen 
Einar Aabrekk, 
skiklubbutvikler 

Norefjell er nærmeste anlegg. 
Alle klubber kom tidlig i gang, medio november. 
6 klubber der alle har god aktivitet. 
Sliter å få utøverne ut på tur/ren 
Kretsmesterskap egen helg 
Jubileumsrenn på Kongsberg 
Kretssamliner U12/14/16 – barmark, ski og fart 
Gode tilbakemelding på hjelp fra Einar Witteveen 
Fokus på det sosiale i U16, ved trivsel blir utøverne med 
videre 
Få velger skigymnas, men de er på ski 
Julesamling, alle er med, prøver å skape en tilsvarende 
samling på slutten av sesongen 
Rekruttering/medlemsantallet er stabilt 
Klubbene melder om at yngre utøvere engasjerer seg. 
Klubbene må finne nye foresatte som er villige til å ta 
idretten videre 

Finnmark Jeanett Emdal 
Jonas Karlsbekk 

Startet sesongen i Levi.  
Første renn neste helg i Alta 
TD kurs 
Rekruttering – Telenorkarusellen 
Egen versjon for Bama – Altafestivalen etter studietur til 
ÅL, 
Skiklubbutvikleren, er en stor ressurs 

Hedmark  Jon Busterud Hedmark er godt i gang. 
Klubbene har hatt trening lenge og er klare for 
rennhelgene som kommer. 
Første helga så er det flere av klubbene som har 
nybegynnerkurs. Tipper det totalt blir ca 250 nye 
alpinister som er med hos klubbene våre. 



 

 
 

Godt samarbeid med Oppland, men vi har noen 
utfordringer med arrangement på samme datoer.  
Her er også skianleggene med på å sette noen 
begrensninger.  
Og ikke minst alle arrangementene som Lillehammer 
og Oppland skikrets står for i løpet av en sesong. 
Hedmark mister skiklubbutvikleren sin nå til sentral 
stilling i Skiforbundet. 
For alpint sin del så ønsker Hedmark heller 1 
ressursperson til, sammen med Stefan.  
Medlemsmassen er noe synkende, dog ganske jevnt, 
henger nok litt sammen med lave barnekull.  
Oppfordre alle alpinister i seniorklassen til økt 
produksjon av nye  সহ 

Hordaland  Knut Kettermann 
Anne Lise Mastervik  

7 klubber 
Kretsrenn og treningsaktivitet er i gang 
Rekruttklassen er begynt 
Skisprell på Voss 
Eidfjord IL har gjennomført rekrutteringssamling, må ha 
rekrutterende tiltak der folk bor og minst mulig reise for 
folk. 
Bra inntak på barmark av de yngste, noe frafall ute i 
bakken. 

Møre og Romsdal Liv Inger Ryste  7 mindre klubber. 
Liten krets, totalt 20 løpere 
Samarbeid mellom klubbene i regi av kretsen 
Mini alpin, stor deltagelse 
Renn fra U8 og U16 
Kretsrenn i perioden januar – mars 
Utfordrende å få de yngste med på renn ift reise 
Klubben har godt samarbeid med skianlegget, som 
bistår med gratis heiskort 
Alle er i gang med skitrening 
AK diskutere hvordan vi bedre kan benytte 
skiklubbutvikleren 
Færre løpere i aldersklassene U12-U16 
Utfordringer mtp reise trening/renn 
Fokuserer på kretssamlingene for å bevare miljøet  

Nordland  Siri-Elise S. Bjørgaas 
Stine Wikre  

7 aktive klubber 
3-4 nye klubber er muligens under revitalisering 
Fra nå og frem til påske – rennaktivitet, kun helgerenn 
fredag – søndag, noe som kan være utfordrende med 
tanke på rekruttering. Krevende og lange reiser. 
Skiklubbutvikler har besøkt nesten alle klubbene 
Telenorkarusellen arrangeres i alle klubber 
Flere klubber har sett bort i fra treningsavgift 
Para vinterdager i Narvik (februar) og i Sulitjelma (mars) 
Skisprell i Bodø førstkommende mandag 
Skiskole i Narvik og flere andre steder 
Det skjer mye på anleggsbiten i Nordland 

Nord-Trøndelag Vegar Wold 5 aktive klubber 



 

 
 

Vilde Austad  Alle er i gang i egne anlegg nå 
Prøver å kartlegge og sette i gang i aktivitet i Grong-
området 
Rekrutteringssamling er gjennomført 
Alle renn og samlinger er på bredde og lavterskelnivå, 
målsetning – alle ut på ski 
Fartsuke på Grong, uke 7 
Trener og TD kurs 
Unge klubber, alle jobber med rekruttering 
Telenorkarusell og skisprell – det arbeides godt fra AK 
og klubbene 
Uke 3 arrangeres egen rekrutt- og skiskole 

Oppland Jørn Tore Linberg Ikke til stede 
Oslo Marianne O. Hoel 

Tove Andersen, 
skliklubbutvikler 

6 alpinklubber  
Stor aktivitet, mye snø 
Treninger er i gang 
Samarbeider på trening i Wyller, kretstrening 
Klubber på vest har trening for barn fra 1. klasse 
Klubber på vest kan ha skiskole 
Planlegger å skape en arena for yngre barn 
Oslorunde, Oslocup for U12 
Klubbene arr 1 renn hver i løpet av sesongen 
Telenorkarusellen 
Heming, åpen dag i Tryvann, gratis trening – flott 
rekrutteringstiltak 
3 rangeringsrenn og SG på Hafjell 
Kretssamlinger, deltar på breddesamlinger via NSF  
Sliter litt med rekruttering, selvrealisering foresatte, 
kostander, mange velger enklere idretter 
Åpen dag 
U18+ lansert nå, gjelder for utøvere i Oslo som ikke vil 
gå på skigymnas, men som ønsker å kjøre på ski/trene 
og deltar på en noen FIS-renn (fra 2008-løpere) - meget 
bra tiltak 
Telenorkarusellen i februar U8-U12 med ca 400 
deltagere 
Gleder oss til neste helg, uttak barneskirenn. 
 
Info fra skiklubbutvikleren: 
Deltar mer i alpint denne sesongen, læreprosess – er 
opprinnelig far langrenn. Klubbesøk, teamwork og 
rekruttering er fokusområder. 
Skisprell 
Nettverkskvelder sammen med flere klubber, med 
tema rekruttering U12-U16. Målsetningen er å få 
utøverne til å delta lengre 
Neste tema vil være anlegg/arrangement. 

Sogn og Fjordane Roger Ellingsund 
Melanie Hetkamp-
Andersen, 
skiklubbutvikler 

Krets er i et lite vakuum 
6 klubber, der 3 er aktive med tilbud skiskole o.l. 
Kretsen tilbyr treninger mtp rekrutteringer 
Barmark på tvers av grenene 



 

 
 

Cup – skiskole, håper klubben kan reise til hverandre 
Telenorkarusellen  
TD kurs, trener kurs 
Skisamlinger, på tvers av fylkesgrenser 
Vi er få, samarbeider godt med Hordaland 
Viktig å ha meg skiklubbutviklerne på laget for 
rekrutteringsarbeidet. 
Arbeider med å engasjere foresatte 
Telenorlekene i 2025, Sogndal – alle skal hjelpe til 
Melanie bidrar til stor utvikling i aktivitet og deltagende  
Skisprell, gjennomføres 

Sør-Trøndelag Kjetil Aagesen 3 klubber 
Tilsiget er bra på Oppdal og i Freidig, Surnadal litt 
varierende 
Rennsesongen er i gang, stor aktivitet 
Sesongstart i jula for U8 med 70 utøvere 
Godt samarbeide mellom klubbene på samlinger 
Vassfjellet, Barnas alpinfestival 4-5000 besøkende på 1 
dag 
Alle er godt i gang 
Telenorkarusellen på flere steder 
Eldre løpere U14-U16, samarbeide med Møre og 
Romsdal 
Kvalikkrenn i Sør-Trøndelag og Bjorli 
Vassfjellet 40 år i 2024 

Troms Stig Eggen Hermansen  Totalt 5 aktive klubber, noe varierende aktivitet hos de 
ulike klubbene 
Terminliste fastsatt 
Kvalikrenn, NNM i Tromsø 
Fartssamling i Harstad 
Alle anlegg i kretsen er åpen 
Ny alpinkomite 
Rekrutteringsprosjekt, 400 000 fra Gjensidige stiftelsen 
Trenerkurs og skisprell, Telenorkarusell 
Fartssamling mot sommeren 
Harstad øker i medlemstall 
Tromsø kunne vært større, bør inkl flere typer ski 
Bardu ligger litt nede 
Lyngen er aktiv 

Vestfold og  
Telemark 

Kjetil Aarnes 
 

Er godt i gang på ski 
Rjukan avlyst, for mange minusgrader 
2 klubber arrangerer renn 
25 aktive utøvere 
Litt nede, men noen løpere er på skigymnas-nivå 
Skiklubbutvikler, godt samarbeid 
Fellessamlinger med Buskerud 
Aktive søker samarbeid med andre kretser ift treninger 
og samlinger 
Deltar på samlinger via NSF – meget bra opplegg 
Små klubber må søke sammen 

Østfold John Egil Måleng Jobber aktivt, skiklubbutvikler hjelper til 



 

 
 

3. Eventuelt 
 

 TD honorar, evaluering - tas opp på vårmøte 
Oslo og Akershus refunderer TD med NOK 500 og reisekostnader   
Hedmark, praktiserer samme som Oslo og Akershus 
Nordland refunderer reise og bo, ønsker å beholde dagens løsning  

 
 Fluortesting ved Roar Karlsen 

Knapphet på maskin, det vil ikke bli test før renn under Wyller, men under renn (i 
målområdet) 
Alle deltagere/foresatte må informeres 
På nasjonale renne vil det bli testet før renn 
Se rensebeskrivelser her; https://www.skiforbundet.no/fagportal/fluornsf/  

 
 

4. Neste møter 
 

 Kretssamling 
Deltagelse fra krets på Kvitfjell 01-03.03.2024? 
NSF booker hytte, sender ut informasjon og invitasjon med kort påmeldingsfrist. 

 
Vårmøte og Skiting i Bodø 2024  
Torsdag 6. juni, fagmøte alpint med sosialt treff på kvelden  
Fredag 7. juni, fagmøte alpint 

 
Forslag agenda til vårmøte 
 Informasjon fra AK 
 Status og rapport fra sport og administrasjon 
 Økonomi rapportering og budsjett 
 Gjennomgang langtids terminliste og mesterskap  
 Breddesamlinger og fartsprosjekt 
 Bredde og utdanning  
 Valgkomite velges på vårmøte (innstiller AK på Skitinget i 2024)  

 
Region TD’er bør inviteres til Vårmøte. 

 
Alpinkomiteen ber om innspill på tema sendes pr e-post, så snart som mulig, senest etter 
påske. 

 
 
Møtet hevet 21:45 
 
Referent  
Unni Forshaug 
AK, Norges Skiforbund 
 
 


